
Talepapir til brug ved åbent samråd i TRU 
vedr. færgenavnet Leonora Christina den 3. 
februar 2011

Hvad er ministerens holdning til, at Bornholmstrafikkens nye 

hurtigfærge, som skal indsættes på ruten Rønne-Ystad, får 

navnet ”Leonora Christina”, og synes, ministeren generelt, at det 

er en god idé, at danske færger opkaldes efter landsforrædere?

Rederiet har oplyst, at det er indstillet på 

at genoverveje navnet på den nye 

hurtigfærge. 

Rederiet har tænkt sig at udskrive en 

navnekonkurrence på Bornholm.  Derfor

er der ingen grund til at drøfte denne sag 

nærmere. 
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